



***Order to Commence and  
Carry on Business***

***Ordonnance autorisant  
une banque à fonctionner***

***Bank Act***

***Loi sur les banques***

Whereas, under subsection 229(1) of the *Bank Act*, the Minister of Finance, issued letters patent amalgamating and continuing VersaBank and PWC Capital Inc. as one bank under the name VersaBank, the effective date of which is on the last day of the month following the day on which those letters patent are dated;

Attendu que, aux termes du paragraphe 229(1) de la *Loi sur les banques*, le ministre des Finances a émis des lettres patentes fusionnant et prorogeant VersaBank et PWC Capital Inc. en une seule banque sous la dénomination sociale VersaBank, à compter du dernier jour du mois suivant la date des dites lettres patentes;

Now, therefore, the Assistant Superintendent, Regulation Sector, on behalf of the Superintendent of Financial Institutions pursuant to subsection 48(4) of the *Bank Act*, approves the commencement and carrying on of business by VersaBank.

À ces causes, au nom du surintendant des institutions financières, le surintendant auxiliaire, Secteur de la réglementation autorise, en vertu du paragraphe 48(4) de *Loi sur les banques*, VersaBank à commencer à fonctionner.

Date : JAN 12 2017

Date : JAN 12 2017

Carolyn Rogers  
Assistant Superintendent, Regulation Sector  
Surintendant auxiliaire, Secteur de la réglementation